

行政院公共工程委員會 函

地址：11010 台北市松仁路3號9樓
聯絡人：洪鈺涵
聯絡電話：(02)87897601
傳 真：(02)87897674

100
臺北市開封街2段40號2樓
受文者：中華民國營造工程工業同
業公會全國聯合會

發文日期：中華民國 105 年 7 月 20 日
發文字號：工程技字第 10500225070 號
速別：普通件
密等及解密條件或保密期限：
附件：如說明

主旨：函轉駐印尼代表處經濟組函，有關 105 年 11 月 8—9 日
「東協政府對企業基礎建設投資論壇」在雅加達舉辦一
事，請轉知所屬會員參考運用，請查照。

說明：檢送駐印尼代表處經濟組 105 年 7 月 18 日印尼經字第
10500003830 號函影本乙份。

正本：中華民國工程技術顧問商業同業公會、中華民國營造工程工業同業公會全國聯
合會
副本：內政部、工程產業全球化專案辦公室(皆含附件)

主任委員 **吳宏謀**

本案依分層負責規定授權業務主管決行



機 號	
保存年限	
本坡發送	
附件(單位)	

駐印尼代表處經濟組 函

地址：Gd. Artha Graha 17th Floor, Jl. Jend. Sudirman kav. 52-53, Jakarta 12190, Indonesia.

承辦人：蔡京禕
聯絡電話：(62-21)515-3939分機212
傳 真：(62-21)515-3351

受文者：行政院公共工程委員會

發文日期：中華民國105年7月18日
發文字號：印尼經字第10500003830號
速別：最速件
密等及解密條件或保密期限：
附件：如文（附件請向承辦人索取）(1053830附件1.pdf)

主旨：檢送本(105)年11月8-9日「東協政府對企業基礎建設投資論壇」在雅加達舉辦之相關資訊詳如附件，敬請鑒參。

說明：

- 一、依據印尼商工總會(KADIN)本(105)年6月20日邀請函(如附件)辦理。
- 二、東協政府對企業基礎建設投資論壇(ASEAN G2B Infrastructure Forum)訂於本年11月8-9日在雅加達舉行，將配合印尼基礎建設週活動(Indonesia Infrastructure Week 2016)舉辦。「東協2025連結計劃」(Master Plan ASEAN for Connectivity 2025, MPAC 2025)預計將在本年10月初在寮國舉行之東協首腦會議中通過，該計劃涵蓋3.3兆美元之基礎建設商機，其中將有超過三分之一的計劃在印尼執行。

正本：行政院公共工程委員會
副本：經濟部國際貿易局、經濟部投資業務處

2016-07-18
第 13/37/25 章

駐印尼代表處經濟組

工程會 1050718



10500225070



KAMAR DAGANG DAN INDUSTRI INDONESIA
Indonesian Chamber of Commerce and Industry

Menara Kadin Indonesia Lt. 29, Jalan H.R. Rasuna Said Kav. 2-3, Jakarta 12050 Indonesia
Tel: (62-21) 5274484 (Hunting) Fax: (62-21) 5274331 5274332
www.kadin-indonesia.or.id

Jakarta, 20 June 2016

No : 017/ASEAN/IIW/VI-29/2016
Attachment : 1 ASEAN & IIW Background Package – listed in addendum

HE Liang-Jen Chang - Representative

Ambassador
Taiwan

Official Invitation to Participate within:
ASEAN G2B Infrastructure Investment Forum
Held in conjunction with
Indonesia Infrastructure Week 2016

Your Excellency,

On behalf of the Indonesian Chamber of Commerce and Industry in coordination with the Indonesia Investment Coordination Board – BKPM, RI; It is my esteemed pleasure to officially bring to your attention and invite your participation on behalf of the Taiwan Embassy Jakarta within the upcoming **ASEAN G2B Infrastructure Investment Forum** held in conjunction with the annual **IIW-Indonesia Infrastructure Week 2016** this Nov 8th & 9th, 2016.

ASEAN G2B Infrastructure Investment Forum will support the promotion of ASEAN as the premier investment destination today and the next engine of global economic growth. The forum will bring to the market the much awaited Master Plan ASEAN for Connectivity 2025. Ratified in Laos this coming October by our heads of state, we look forward one month later to bringing to an unprecedented audience of public & private sector leaders at the IIW in support of reaching aspirations of the **MPAC - 2025**.

Where the investment boards and chambers of commerce of each ASEAN member country will jointly have the opportunity to present within the plenary sessions, before and audience of hosted global investors, service and technology providers, the opportunities for partnerships within in each their own countries as related to the infrastructure aspects outlined within Master Plan for ASEAN Connectivity – MPAC 2025, valued at USD 3.3 Trillion. Followed by industry conferences with vertical focuses on; Infrastructure, Airports, ICT and Construction with ASEAN Economic Keynotes. Where alongside these forums an international trade exhibition with over 20,000 sqms of exhibitors will be held with a focus on projects, investment



opportunities and cutting edge technologies that can support the acceleration of infrastructure development across the region.

With the above in mind, please do receive well this invitation to participate within these forums. And should you be able to confirm your participation or wish to nominate an alternative representative, we would ask your office coordinate with our official event organizer as soon as possible, for a more in depth briefing to your team on the collective events being held together, in order to make the most of the occasion:

PT Infrastructure Asia – Tarsus Group plc
Cheah Wai Hong, Project Director
Email: cheah@infrastructureasia.com | Mobile: +62 812 881 1284
Phone: + 62 21 391 3037 | Fax: + 62 21 391 3349
www.indonesiainfrastructureweek.com

In anticipation of your participation, I respectfully remain.

Chairman of Indonesia Chamber of Commerce
(KADIN Indonesia)



Rosan P. Roeslani



Cc:

- HE Le Luong Minh, Secretary General of Association of Southeast Asian Nations (ASEAN)
- HE Retno Marsudi, Minister of Foreign Affairs RI
- HE Franky Sibarani, Chairman of Indonesia Investment Coordinating Board RI (BKPM)
- HE Ahmad Syafri, Indonesian Ambassador to Taiwan
- Tony K.L.Lin, Director, Taiwan Trade Center Jakarta
- Alan Solowiejczyk, CEO Of Indonesia Infrastructure Week